
 
 
Verzonden: woensdag 12 oktober 2022 11:49 
Aan: Griffie <Griffie@groningen.nl> 
Onderwerp: Energiekosten De Biotoop 
 
Graag wil ik vanmiddag kort inspreken tijdens de gemeenteraadsvergadering, om aandacht te vragen 
voor de uit de pan gerezen energiekosten in De Biotoop, en voor het feit dat CareX Haren al haar 
reserves in een nieuwe hoogspanningsaansluiting heeft zitten, doordat de eigenaarsrol in deze fase 
van eigendoms-overgang tijdelijk niet werd vervuld.  
 
Ondanks alle energiebesparing die CareX op dit moment doorvoert in De Biotoop, dreigt de situatie 
voor veel mensen op zeer korte termijn onbetaalbaar te worden. Die mensen kunnen geen kant op. 
Ze dreigen dakloos te worden. 
Om deze ellende te voorkomen, om deze winter door te komen, zal een vorm van gemeentelijke 
financiële ondersteuning nodig zijn. Heel De Biotoop, al deze huishoudens, het zit achter 1 meter. 
Een passende regeling voor situaties als deze is dringend gewenst. 
De reserves die CareX Haren normaal altijd opbouwt in de zomer, om de energielasten in de winter 
te kunnen dekken, zijn nu meer dan volledig ingezet voor de bekostiging van de onvermijdelijk 
geworden nieuwe hoog- en middenspanningsaansluiting van dit terreindeel. CareX Haren schoot 
hiervoor dit jaar bijna 3,5 ton voor aan de pandeigenaar. Dat bedrag is nu dringend nodig om de 
eerstkomende maanden te kunnen overbruggen. Hoe de RUG en de gemeente dit onderling regelen 
is aan hen, maar alstublieft, regel dit nu! 
 
Lenze Hofstee 
algemeen directeur CareX Groep, directeur CareX Haren. 
 
 


